



Najla M. Al Shirawi

SICO FUNDS SERVICES COMPANY NAMED BEST GCC CUSTODIAN

Manama, Kingdom of Bahrain – 27 November 2016: Securities & Investment Company (SICO), licensed by the Central Bank of Bahrain as a conventional wholesale bank, announced today that its wholly-owned subsidiary – SICO Funds Services Company (SFS) – has been named ‘GCC Best Custodian’ by the *World Finance* GCC Investment & Development Awards 2016. SFS was selected from a final shortlist of nominees comprising four global and regional financial institutions.

With its roots going back to 1998 when SICO established an in-house custody unit, SFS was created in 2004 by spinning off this unit as an independent, specialised custody and fund administration firm. The operations and services of SFS are fully segregated from its parent company, while its relationship with SICO’s brokerage and asset management divisions is conducted strictly on an arm’s length basis. The core solutions provided by SFS cover all aspects of custody, fund administration, registrar and reporting solutions.

Acknowledging this prestigious award, SFS Chairperson and Chief Executive Officer of SICO, Ms. Najla Al Shirawi, said: "I would like to congratulate the SFS team on this well-deserved recognition. Their professionalism and client-centric approach has resulted in the Company developing into a successful and highly-respected regional custodian.

"Supported by advanced technology tools, processes and delivery platforms, SFS provides clients with a seamless and flexible service. Despite increasingly challenging and competitive market conditions, SFS continues to win new mandates from leading regional financial institutions. Significantly, assets under custody with SFS have grown from US\$ 265 million in 2004 to US\$ 4.64 billion as at 30 September 2016, which constitutes a remarkable achievement," Ms. Al Shirawi added.

The annual *World Finance Awards* were introduced in 2010 to recognise leading GCC financial institutions who are driving development and prosperity. Since then they have become known internationally as the pinnacle of recognition. Winners are selected by a stringent assessment and evaluation process involving readership voting and short-listing by a panel of experienced business journalists. Selection criteria include leadership and innovation; a forward-looking competitive strategy, quality of service and delivery; corporate governance; and transparency and disclosure.

- Ends -

About Securities & Investment Company (SICO)

Headquartered in the Kingdom of Bahrain, and with a growing regional presence and international footprint, Securities & Investment Company (SICO) is one of the premier wholesale banks in the GCC region. SICO provides a select range of investment banking solutions – brokerage, market making, treasury, asset management, corporate finance, and custody and fund administration – which are underpinned by an independent, value-added research capability.

Established in 1995, and listed on the Bahrain Bourse in 2003 as a closed company, SICO operates under a conventional wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain. The Bank has two wholly-owned subsidiaries: SICO Fund Services Company (SFS) – a specialised regional custody house; and SICO UAE – an Abu Dhabi-based brokerage firm licensed by the Emirates Securities & Commodities Agency.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis
Head of Corporate Communications
Securities & Investment Company (SICO)
Direct Tel: (+973) 1751 5017
Email: nadeen.oweis@sicobahrain.com



السيدة نجلاء محمد الشيراوي

سيكو لخدمات الصناديق الاستثمارية تفوز بجائزة "أفضل حافظ أمين" في دول الخليج

المنامة، مملكة البحرين – 27 نوفمبر 2016: أعلنت شركة الأوراق المالية والاستثمار (سيكو) المرخصة كبنك جملة تقليدي من قبل مصرف البحرين المركزي اليوم عن حصول عن شركاتها التابعة والمملوكة بالكامل، شركة سيكو لخدمات الصناديق الاستثمارية (SFS)، بجائزة "أفضل حافظ أمين للأوراق المالية في دول مجلس التعاون الخليجي"، وذلك ضمن جوائز وورلد فاينانس للاستثمار والتطوير في دول مجلس التعاون الخليجي 2016. وقد تم اختيار الشركة من بين قائمة مختصرة نهائية تضم أربع شركات عالمية وإقليمية.

وقد تأسست شركة سيكو لخدمات الصناديق الاستثمارية سنة 2004 بعد أن تم إعادة هيكلة وحدة حفظ الأوراق المالية لدى سيكو ككيان مستقل متخصص لحفظ الأوراق المالية وإدارة خدمات الصناديق الاستثمارية لعزل عمليات وخدمات الشركة تماماً عن الشركة الأم، بينما تقوم الشركة بتقديم خدماتها لعملاء سيكو في مجال الوساطة و إدارة الأصول بشكل مستقل وبدون تداخل المصالح. وتغطي الحلول الأساسية التي توفرها الشركة كافة أنشطة حفظ الأوراق المالية وإدارة خدمات الصناديق الاستثمارية وحلول التسجيل وإعداد التقارير.

وفي تعليقها على هذه الجائزة رفيعة المستوى، تقول السيدة نجلاء محمد الشيراوي، رئيس مجلس إدارة الشركة والرئيس التنفيذي لسيكو: "أود أن أتوجه بالشكر والتقدير إلى فريق عمل الشركة على هذا الإنجاز الكبير. إن حرص الشركة على تقديم خدمات مهنية متميزة تلبي المتطلبات المختلفة للعملاء قد أسفر عن تعزيز مكانة الشركة باعتبارها حافظ أمين ناجح يتمتع بسمعة مرموقة في المنطقة."

و أضافت الشيراوي: "تعتمد الشركة في عملياتها على أدوات تكنولوجية متطورة ومنصات تسليم متقدمة، وتوفر لعملائها خدمات انسيابية مرنة. وبالرغم من تزايد التحديات وظروف السوق التنافسية، فإن الشركة قد واصلت التقدم بالحصول على المزيد من التفويضات من كبرى الشركات المالية في المنطقة. وقد شهدت الأصول المحفوظ بها لدى الشركة نمواً ملموساً من 265 مليون دولار أمريكي في عام 2004 إلى 4,64 مليار دولار أمريكي كما في 30 سبتمبر 2016، وهو ما يمثل إنجازاً ملموساً."

و من الجدير بالذكر أنه قد تم طرح جوائز وورلد فاينانس السنوية عام 2010 تقديراً للمؤسسات المالية الرائدة في دول مجلس التعاون الخليجي الذي تقود مسيرة النمو والتقدم في المنطقة. ومنذ ذلك الحين، حظيت هذه الجوائز بشهرة عالمية، ويتم اختيار الفائزين من خلال عملية تقييم صارمة تتضمن التصويت من قبل القراء وإعداد قائمة مختصرة للمؤهلين من قبل لجنة التحكيم التي تضم نخبة من الصحفيين المتخصصين في الأعمال. وتشتمل معايير الاختيار على الريادة والإبداع، وتبني استراتيجية مستقبلية طموحة، وجودة الخدمات، وحوكمة الشركات، والشفافية والإفصاح.

نبذة عن شركة الأوراق المالية و الإستثمار (سيكو):

تعد شركة الأوراق المالية و الإستثمار (سيكو) وهي شركة مرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي وتتخذ من مملكة البحرين مقراً لها والأخذة بالتوسع على المستويين الإقليمي والدولي، من أهم بنوك الجملة في منطقة مجلس التعاون الخليجي. وتقدم الشركة مجموعة منتقاة من الخدمات المصرفية الإستثمارية التي تشمل الوساطة وصناعة السوق وخدمات الخزينة وإدارة الأصول وتمويل المؤسسات وحفظ الأوراق المالية وإدارة الصناديق الإستثمارية التي تستند إلى الأبحاث الإستثمارية ذات القيمة المضافة.

بدأت سيكو مزاولة أعمالها عام 1995 وتم إدراج أسهمها في سوق البحرين للأوراق المالية في عام 2003 كشركة مٌفقلة. ولسيكو شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل، هي شركة سيكو لخدمات الصناديق الإستثمارية التي تُعد شركة متخصصة في أعمال حفظ الأوراق المالية وخدمات إدارة الصناديق الإستثمارية على المستوى الإقليمي. وشركة الأوراق المالية والإستثمار (الإمارات) دار وساطة مالية مقرها في أبو ظبي و مرخصة من قبل هيئة الأوراق المالية والسلع في الإمارات للقيام بأعمال التداول في دولة الإمارات العربية المتحدة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس، مدير العلاقات العامة
شركة الأوراق المالية والاستثمار (سيكو)
هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)

بريد إلكتروني: nadeen.oweis@sicobahrain.com